
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

INTERPELLATION 

Hantering av läkemedel 

 

Jag har fått samtal där människor berättar att de har behandling för sjukdom 
och de hämtar ut läkemedel från apoteket som de sedan får hjälp av vården 
att ta. Det är läkemedel som kostar en del och som ingår i 
högkostnadsskyddet som idag är 2850 kr och det höjs från 1 januari 2025 till 
2900 kr. 

Även om patienten får läkemedlet via högkostnadsskyddet så betalar regionen 
för läkemedlet och vi ska vara försiktiga med hur läkemedlen hanteras. Det 
har kommit till min kännedom att patienter hämtat ut sina läkemedel och 
sedan fått besked av vården att läkemedlet ej är aktuellt längre. Då kan inte 
patienten gå tillbaka till apoteket och returnera läkemedlet trots att det ligger 
i obruten förpackning.  

Det finns heller ingen rutin för om den behandlande 
mottagningen/avdelningen ska kunna omhänderta det aktuella läkemedlet 
och använda till någon annan patient. Kostnaden för läkemedlen kan vara 
flera tusen kronor och här talar vi skattemedel som kastas. 

  

Med anledning av ovanstående frågar jag ansvarigt regionråd 

1. Känner du till denna problematik? 
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2. Hur många av våra kliniker skulle behöva rutiner för hantering av 
sådana läkemedel? 

3. Ämnar du agera i denna fråga och om ja, hur? 
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